

L'AGAPANTHE

Cabardès



Attribution : AGAPANTHE-CHAMBRE-2

Pas de petits plats dans les grands mais un vrai accueil comme si vous étiez des amis de longue date. Idéalement située sur les hauteurs du calme village de Conques-sur-Orbiel en Cabardès, la vue est très largement dégagée tant au Nord qu'au Sud. La Cité de Carcassonne est visible depuis la terrasse (8 kms à vol d'oiseau) La chaîne des Pyrénées est une belle toile de fond d'où se distingue, entr'autres sommets et par beau temps, le Mont Canigou. Nous pourrions vous proposer de partager notre repas si vous ne désirez pas vous rendre en ville. Collectionneur de matériel équestre ancien, quelques équipements du siècle dernier ornent le bureau de travail. Quand le piano sera enfin accordé vous pourrez vous en servir pour travailler vos gammes.

Useful information

Category : Accommodation

Type : Rental Accommodation

Description

There are no fancy dishes here, but a genuine welcome as if you were old friends. Ideally situated on the hills of the peaceful village of Conques-sur-Orbiel in the Cabardès region, with uninterrupted views to the north and south. Carcassonne can be seen from the terrace (8 km as the crow flies). The Pyrenees provide a beautiful backdrop, with Mont Canigou among the peaks that stand out in fine weather. We can arrange for you to share our meal if you do not want to go into town. As a collector of old equestrian equipment, a few items from the last century adorn the office. As soon as the piano is finally in tune, you can use it to work on your scales.

All useful information

Contact

Téléphone fixe :

+33 4 68 25 43 26

Téléphone portable :

+33 6 80 43 48 97

Adresse :

8 Avenue de Notre-Dame

11600 CONQUES-SUR-ORBIEL

guy.fiorello@hotmail.fr

<https://www.agapanthe11.fr/>